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Onderwerp Aanvullende vragen De Zeek Hellouw 

 

Wij maken ons zorgen over de zichtbare verontreinigingen in de grond zoals stukken puin, 

plastic, glas en teeltsubstraat, die is gebruikt voor het ophogen van de percelen langs de 

Zeek in Hellouw. Wij hebben daarom een aantal vragen aan de portefeuillehouder. 

 

Vraag 1 

Is de gemeente conform de gestelde regels op de hoogte gesteld van de herkomst, de 

samenstelling of analyseresultaten van de opgebrachte partijen grond? 

Vraag 2 

Is er sprake van bodemverontreiniging door de opgebrachte partijen grond, zo ja, welke 

verontreinigingen? 

Hoe is of wordt dat representatief vastgesteld en door wie? 

Vraag 3 

We hebben vernomen dat er sprake is van het stilleggen van de grondaanvoer door de ODR. 

Wat is de reden geweest om dat te doen? 

Zijn er corrigerende of herstellende maatregelen noodzakelijk geweest?  

Voert de initiatiefnemer die uit? 

Vraag 4 

Zoals de initiatiefnemer in de vergunningaanvraag heeft aangegeven gaat hij zorgdragen dat 

de natuurwaarden van de percelen langs de Zeek zullen toenemen. Kan de wethouder 

toezeggen dat zij hierop zal toezien? 
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